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Svazková škola Přezletice, Podolanka, Jenštejn – 
svazek obcí

Veleňská 48, 250 73 Přezletice

Sněm svazku obcí Přezletice, Podolanka, Jenštejn

Číslo:4

Datum: 17. 5. 2023

Zápis ze sněmu Svazku obcí ze dne 17. 5. 2023

Přítomni: Jan Macourek, Norbert Hlaváček, Tomáš Říha, Roman Pečenka-dle prezenční listiny 
(příloha č. 1)

Předsedá: předseda svazku Jan Macourek
Hosté: Martin Šidlák, Veronika Jašková, Eva Bartošová
Zapisovatel: Šárka Anežka Špírková
Ověřovatelé zápisu: Norbert Hlaváček, Roman Pečenka
Způsob hlasování: není-li výslovně uvedeno jinak, vždy veřejně, a to zvednutím ruky

Schválený program:

1. Zahájení, schválení programu
2. Určení osoby zapisovatele, ověřovatelů zápisu
3. Dodatek č.3 stavba školy
4. Zpráva o převzetí účetnictví ZŠ Panská pole, nápravná opatření
5. Schválení rozpočtu a neinvestičního příspěvku Školní jídelna Panská pole
6. Diskuze, různé

K jednotlivým bodům programu:

1. Zahájení, schválení program 9:30hodin
 JM zahájil sněm svazku obcí ve 9:30 hodin
 JM seznámil přítomné s programem sněmu
 JM navrhl další bod jednání Schválení rozpočtu a neinvestičního příspěvku Školní 

jídelně Panská pole
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závěr: delegáti svazku schvalují program sněmu svazku doplněný o bod Schválení rozpočtu 
a neinvestičního příspěvku Školní jídelně Panská pole (schváleno hlasy všech přítomných 
delegátů)

2. Určení osoby zapisovatele, ověřovatelů zápisu
 JM navrhl zapisovatelem Šárku Anežku Špírkovou a ověřovatelem zápisu Romana 

Pečenku a Norberta Hlaváčka

závěr: delegáti svazku schvalují zapisovatele Šárku Anežku Špírkovou a ověřovatelem 
Romana Pečenku a Norberta Hlaváčka (schváleno hlasy všech přítomných delegátů)

3. Dodatek č.3 stavba školy
 JM seznámil přítomné s Dodatkem číslo 3
 NH kolik je rozdíl?
 JM jsme v rámci rezerv, vejdeme se do rozpočtu

závěr: delegáti svazku schvalují Dodatek č. 3 ke smlouvě o dílo č. 2102100 Svazková škola 
Přezletice, Podolanka, Jenštejn- svazek obcí, navazující a související veřejná infrastruktura 
(schváleno hlasy všech přítomných delegátů)

Příloha: Dodatek č.3

4. Zpráva o převzetí účetnictví ZŠ Panská pole, nápravná opatření
 JM přečetl Zprávu o převzetí účetnictví, Nápravná opatření
 Na základě zprávy z převzetí účetnictví se musí schválit přesuny do rezervního 

fondu za účelem úhrady ztráty, úhrady nezúčtovaných nákladů roku 2022 a 
případnému dalšímu čerpání

 EB většina věcí je v nápravném řešení, Kontrolní komise provede na podzim 2023 
kontrolu, zda bylo vše napraveno

 NH chyb je tam spousta, nefungovaly kontrolní mechanismy
 JM- kontrola školy probíhala standardně, včetně zástupců Jenštejna. Problém je, že 

rozpočty organizací jsou složité a v komisích nejsou účetní.
 EB vytvořil se detailní rozpočet, bude větší kontrola, škola nemá správce 

rozpočtu, ale může se stanovit 
 NH navrhuji, aby byl stanoven správce rozpočtu před provedením výdaje

 JM- je třeba stanovit nikoliv správce rozpočtu dle obecních pravidel, ale 
administrátora, který kontroluje jednotlivé platby

 JM- je důležité, aby byl předkládán rozpočet oproti standardům v rámci 
konkrétních položek ve sloupcích příjem- výdej, v tom se pak vyzná i laik

závěr: delegáti svazku 
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I. Schvalují Školské právnické osobě Svazková škola Panská pole, základní škola, 
převod částky 30.000,-Kč z investičního fondu do rezervního fondu,

II. Schvalují Školské právnické osobě Svazková škola Panská pole, základní škola, 
převod částky 214.255,- Kč z fondu odměn do rezervního fondu,

III. Ukládají Školské právnické osobě Svazková škola Panská pole, základní škola 
stanovit administrátora rozpočtu před provedením výdaje (schváleno hlasy 
všech přítomných).

Příloha: Zpráva o převzetí účetnictví, Přijatá nápravná opatření

5. Schválení rozpočtu a neinvestičního příspěvku školní jídelně
 JM seznámil přítomné s rozpočtem školní jídelny
 JM nainstalovány samostatné měřáky na vytápění
 Náklady jídelny jako samostatné organizace jsou ve stejné výši jako náklady, které 

by měla Svazková škola s provozem jídelny, pokud by byla jídelna součástí školy
 Počet personálu by byl stejný, jídelna by měla samostatného vedoucího jídelny, 

vedoucí jídelny i šéfkuchař by stejně museli nastoupit dříve k zajištění zásob, 
skladové evidence, objednávek, kalkulací atd.

 Účetnictví by bylo podobného rozsahu, protože náklady, výnosy, pohledávky, 
majetek atd. by musely sledovat odděleně od školy, na samostatném středisku, 
taktéž rozpočet nákladů a výnosů by se navrhoval a sledoval v rozdělení na část za 
jídelnu a část za školu

 Ostatní náklady by byly také stejné, navíc jsou pouze drobné vícenáklady se 
zápisem nové organizace do rejstříku

 Naopak ve výnosech obdrží jídelna jako samostatná organizace na dotaci na mzdy 
o 5% více, než kdyby byla součástí školy

 Do rozpočtu jídelny na rok 2023 byla dále přesunuta částka 390.000,-Kč na nákup 
drobného vybavení jídelny, a to z rozpočtu svazku, kde byla původně plánována

 JM-ve výsledku to odpovídá požadavku Jenštejna na zachování výdajů svazku na jídelnu 
do výše 1,1 mil. Kč, dokonce se jedná o částku nižší

závěr: delegáti svazku schvalují 
I. rozpočet příspěvkové organizace Školní jídelna Panská pole na rok 2023 dle 

přílohy(schváleno - pro 2, proti 1-Jenštejn)
II. neinvestiční příspěvek na rok 2023 příspěvkové organizaci Školní jídelna Panská 

pole ve výši 1.300.000,-Kč(schváleno - pro 2, proti 1-Jenštejn).
Příloha: Rozpočet na rok 2023 školní jídelna

6. Diskuze různé

Ukončeno v 10:45hodin
Přílohy:
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1. Prezenční listina
2. Dodatek č. 3
3. Zpráva o převzetí účetnictví, Přijatá nápravná opatření

4. Rozpočet na rok 2023 školní jídelna

Podpisy:

Šárka Anežka Špírková
zapisovatelka

Roman Pečenka
ověřovatel

Norbert Hlaváček
ověřovatel

Jan Macourek
předseda svazku


